
Najavljena sjednica Županijske skupštine koja će biti održana 27. 

studenoga

20.11.2024.

Prijedlog proračuna Varaždinske županije za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. 

godinu bit će prva točka na dnevnom redu sjednice Županijske skupštine koja će biti 

održana sljedeći tjedan, u srijedu, 27. studenoga. Najavio je to danas predsjednik 

Županijske skupštine dr. sc. Josip Križanić na konferenciji za novinare, na kojoj je bila i 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine i župana Renata Skoko.

- Prijedlog Proračuna Varaždinske županije za 2025. godinu iznosi 256,5 milijuna eura i 

upućen je Skupštini na donošenje u zakonskom roku. Temeljni financijski dokument 

Županije kontinuirano raste. Nakon što je početni proračun za ovu godinu rebalansom 

povećan za gotovo 50 milijuna eura na ukupno 223,4 milijuna, prijedlogom proračuna za 

sljedeću godinu planira se daljnji rast i to za 33,1 milijuna eura, što je rast od 14,8 posto u 

odnosu na ovu godinu. Gotovo jedna petina ukupnog proračuna za 2025. godinu otpada 

na EU sredstva, što je najveći njihov udio u povijesti Varaždinske županije. U sljedećoj 

godini se EU sredstva planiraju u iznosu od 41,1 milijuna eura, što je povećanje od 30,5 

posto u odnosu na ovu godinu, a u odnosu na ostvarenje u 2023. godini, radi se o 



povećanju od više od dva i pol puta. Uz EU sredstva, uključena su i vlastita i kreditna 

sredstva, čime se dolazi do ukupnog iznosa od 53,4 milijuna eura angažiranih na realizaciji

EU projekata u 2025. godini – rekao je dr. sc. Križanić.

Županijskim vijećnicima je na odlučivanje upućen i prijedlog Odluke o osnivanju Javne 

ustanove u kulturi Centar za upravljanje kulturnom baštinom Varaždinske županije – 

CUKUR.

- Predlaže se osnivanje nove ustanove za trajno obavljanje djelatnosti u kulturi, primarno 

zaštite, očuvanja i održivog upravljanja kulturnom baštinom u skladu sa zakonom kojim se 

uređuje zaštita i očuvanje kulturnih dobara. Ustanova bi upravljala arheološkim parkovima,

zaštićenim objektima kulturne baštine i drugim objektima koji imaju funkciju prezentacije, 

promocije i interpretacije kulture s područja Varaždinske županije. Cilj ustanove je 

utvrđivanje cjelovite priče, očuvanje, zaštita i promocija značajnih arheoloških lokaliteta i 

pojedinačno zaštićenih kulturnih dobara i to Interpretacijskog centra Špilja Vindija, Centra 

za posjetitelje Gomila, dvorca Bela I te vojarne u Optujskoj ulici. Uz to bi ustanova 

djelomično bila zadužena i za promociju dvorca Šaulovec i dvorca Opeka – naveo je 

Križanić.

Na dnevnom redu je i prijedlog Odluke o pokretanju postupka urbanističko-arhitektonsko-

dizajnerskog projektnog natječaja za izradu idejnog rješenja Interpretacijskog centra Špilja 

Vindija.

- Budući Interpretacijski centar prostirao bi se na oko 2.500 četvornih metara, a u njemu se

vrijednosti špilje Vindije žele predstaviti iz više kutova, od arheologije do geologije i 

antropologije. U centru bi bili i popratni turistički sadržaji poput kafića i suvenirnice, ali i dio 

posvećen mladim istraživačima. Prema prijedlogu Odluke, Varaždinska županija raspisuje 

natječaj za izradu idejnog rješenja Interpretacijskog centra, koji će provoditi Društvo 

arhitekata Varaždin. Po završetku natječaja i odabira prvonagrađenoga rada, Varaždinska 

županija će sklopiti ugovor o usluzi izrade projektno-tehničke dokumentacije – pojasnio je 

predsjednik Županijske skupštine.

Županijskim vijećnicima upućen je i prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice za provedbu projekta 

„Unaprjeđenje kvalitete smještaja i sadržaja hotela Minerva“.



- Specijalna bolnica je u svibnju pokrenula postupak javne nabave radova na rekonstrukciji

hotela Minerva, s procijenjenom vrijednošću 14.157.1414 eura s PDV-om. U ponovljenom 

postupku je zaprimljena samo ponuda tvrtke Radnik d.d. u iznosu od 19.144.509,30 eura s

PDV-om. Iako i ova ponuda premašuje procijenjenu vrijednost nabave za 4.987.395,30 

eura, neprihvaćanje ponude dovelo bi u rizik realizaciju projekta. Stoga se predlaže 

davanje suglasnosti Specijalnoj bolnici za zaduživanje putem dugoročnog kredita u 

ukupnom iznosu do 5.000.000 eura u svrhu financiranja projekta. Sredstva za otplatu 

kredita osigurat će se u Proračunu Varaždinske županije – rekao je dr. sc. Križanić.

Među ukupno 17 točaka na dnevnom redu je i prijedlog Plana specijalističkog 

usavršavanja zdravstvenih radnika u zdravstvenim ustanovama s područja Varaždinske 

županije za razdoblje od 2025. do 2029. godine, kojim se planira ukupno 255 

specijalizacija u sljedećih pet godina.

Županijski vijećnici će odlučivati o i prihvaćanju projekta sanacije dijela zgrade Osnovne 

škole Trnovec, kao i o davanju suglasnosti na financijski plan Županijske uprave za ceste 

za 2025.  godinu. Na dnevnom redu su prijedlog Godišnjeg plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za područje Varaždinske županije za 2025. godinu, prijedlog Plana 

razvoja sustava civilne zaštite za 2025., prijedlog Akcijskog plana energetske učinkovitosti 

Varaždinske županije za razdoblje od 2025. do 2027. godine te druge točke.


